

Hello,

We are the Zilux, a French group of scouts based in Montpellier. It is composed of 7 teenagers (3 boys – 4 girls) aged from 14 to 16 years old along with 2 supervisors (20 et 26 years old). We are interested by sports, games, theatre and society subjects.

Our project for 2015 is about European citizenship and cross-cultural exchange. To make it real, we want to invite a small group (10 maximum) of thirteen-year-old to sixteen-year-old teenagers from another European country in July.

The citizenship theme is already chosen by 2 other Montpellier scout groups (15 to 17 years old). The first will host Italian scouts and the second Moroccan scouts.

We propose you to spend two weeks with our Zilux group before joining them for activities like games, debates or interviews... and then, we will finish with the Languedoc-Roussillon regional gathering in Bécours, in the natural park of the Grands Causses, the heart of our association !

If you want to have fun this summer by meeting young boys and girls and discovering the south of France, why don't you contact us quickly !



Bécours

zilux@yahoogroups.fr

Bonjour,

Nous sommes les Zilux, un groupe d'éclaireurs français de Montpellier. Il se compose de 7 adolescents (3 garçons – 4 filles) âgés de 14 à 16 ans et de deux référentes de 20 et 26 ans. Nos intérêts vont du sport à l'actualité en passant par le théâtre et beaucoup d'autres encore !

Nous voulons baser notre projet d'année autour de la citoyenneté européenne et de l'interculturalité. Pour le réaliser, nous voudrions inviter pour notre camp d'été de juillet une petite dizaine de jeunes âgés de 13 à 16 ans d'un pays de l'Union européenne.

Ce thème de la citoyenneté est déjà porté par deux autres groupes d'aînés (15-17 ans) de Montpellier. Ils invitent pour les uns des scouts italiens et pour les autres des scouts marocains.

Nous vous proposons de passer deux semaines avec notre clan puis de les retrouver pour des jeux, des débats ou des interviews entre adolescents de tous ces pays, pour enfin terminer en beauté en rejoignant le rassemblement régional du Languedoc-Roussillon à Bécours, près de Millau, le cœur de notre association !

Alors si vous voulez vous amuser cet été, rencontrer des jeunes de votre âge et découvrir notre belle région, contactez-nous vite !

